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Vaggeryds kommuns Östra fiberförening 

 

2015 har varit ett intensivt år, där vi gjort förberedelser för byggstart av bredbandsprojektet. 

De grupper som bildats har löst sina uppgifter på ett bra sätt. 

Projekterings/upphandlingsgruppen har tagit fram underlag för upphandling av 

totalentreprenör och föreslagit entreprenör för utförande av kanalisation och fiberdragning, 

vilket styrelsen godkänt. Kontrakt med entreprenören, som blev Sandahls Entreprenad, har 

skrivits för Krängshults- och Tofterydsnoderna. 

För Svenarumsnoden finns en option, som kan lösas ut, om vi inte hittar någon ekonomisk 

annan lösning. 

Gruppen har även ansvar för överenskommelse om samförläggning med de olika elbolagen i 

området. 

Gruppen för upphandling av kommunikationsoperatör har också avslutat sin uppgift och som 

kommunikationsoperatör antog styrelsen IP-Only enligt förslag från gruppen. 

Processen när det gäller upphandlingen av driften av nätet pågår. 

Markavtalen, för dragningen av rören till fiberkablarna, har varit ett stort arbete med många 

medlemmar involverade. Arbetet är i stort sett avslutat. 

Samråd, enligt 12 kap 6 § Miljöbalken, med Länsstyrelsen är klart enligt den projektering 

som finns som upphandlingsunderlag. Samrådet kommer att vara ett levande dokument om 

förändringar av sträckor uppstår. 

Föreningen har också medlemsansvarig och ett medlemsregister av hög kvalitet. 

Ekonomiska ansvaret är uppdelat på två personer, vilket betyder en för föreningsekonomin 

och en för projektekonomin. 

Då vi skapat allt detta, på i stort sett ideell basis, så har vår statliga motpart Jordbruksverket 

och Länsstyrelsen haft betydande problem med sina beslutsprocesser. 

Vi skall i dagsläget inte vara hårda i kritiken, men den betydande försening man orsakat 

antingen det gäller datasystem eller regeltolkningar, är inte acceptabel mot ideellt 

arbetande föreningar. 
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